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Importen av rågvete 

l Sverige kan rågvete importeras utan importavgifter. Detta är ett hot mot 

vår inhemska produktion av spannmål. 

Den enda orsak till att rågvete importeras är att det inte förekommer nå

gon införselavgift i Sverige för detta spannmålsslag. Sverige har i år ett 

spannmålsöverskott på 1.2 milj ton. Detta motsvarar en skörd från ca 4 000 

ha åker. 

Vid minst två tillfällen under de senaste månaderna har utländska leveran

ser av rågvete lossats eller förmedlats inom Kalmar län. Av det parti som i 

vecka 3 ankom till Malmö med 2 700 ton nådde en stor del av denna import 

Kalmar län. 

Irritationen är stor bland länets lantbrukare. Man får ta konsekvenserna 

av den ökade exporten pga spannmålsöverskottet och deltar i "omställning 

90" i samma omfattning som 1988 och 1989. 

De partier som importerats har också visat sig innehålla flyghavre. Lant

brukarna i Kalmar län har sedan länge anpassat sig till de bestämmelser som 

lantbruksstyrelsen utfärdat vad beträffar förekomst av flyghavre i spannmål. 

Stora ansträngningar och kostnader läggs ner på att begränsa eller utrota 

förekomsten av detta svåra ogräs inom länet. Bönderna inom området kän

ner stor oro över att lagföreskrifterna i detta fall inte bättre beaktas. 

Vi anser att import av rågvete snarast måste regleras. Det sker bäst genom 

att belägga den med en införselavgift. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om införselavifler på rågvete. 

Stockholm den 24 januari 1990 

Marianne lönsson (c) Agne Hansson (c) 
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